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Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Ve-
dat Işıkhan, kayıt dışı ve sahte sigortalı işçi 
çalıştıran bin 713 sahte iş yerine 1 milyar 
609 milyon 466 bin 742 lira ceza uygulan-
dığını duyurdu. Sosyal medya hesabından 
yaptığı açıklamada, Bakan Işıkhan, sosyal 
güvenlik haklarının korunmasının güvenli 
bir çalışma hayatının teminatı olduğunu 
vurguladı. 
     2024 YILINDA 100 BİN İŞ 

YERİ DENETLENDİ 
      Bakan Işıkhan, 2024 yılının ilk 10 ayında 
gerçekleştirilen kapsamlı denetimler so-
nucunda 100 bin 500 iş yerinin incelendi-

ğini belirtti. Denetimlerde, 17 bin 284 kayıt 
dışı çalışan ve 67 bin 398 sahte sigortalı 
tespit edildi. Kayıt dışı çalışanları ve sahte 
sigortalıları tespit eden Çalışma Bakanlığı, 
bu uygulamaların önüne geçmek amacıyla 
iş yerlerine sıkı kontroller uygulayarak işçi 
haklarını korumaya devam ediyor. 
     Çalışma Bakanı Vedat Işıkhan, sosyal 
güvenlik haklarının korunmasının çalışma 
hayatının sürdürülebilirliği için kritik önem 
taşıdığını belirtti. "Çalışma koşullarını 
güvence altına almak ve işçi haklarını ko-
rumak için kapsamlı denetimler yapıyoruz. 
Hak ihlallerinin önüne geçmek amacıyla 

titizlikle çalışıyoruz," ifadelerini kullanan 
Işıkhan, denetimlerin devam edeceğini 
açıkladı. 
     SAHTE İŞ YERLERİNE 

CİDDİ YAPTIRIMLAR 
     Bin 713 sahte iş yerine toplamda 1 mil-
yar 609 milyon TL idari para cezası uygu-
lanması, işçi haklarına verilen önemin bir 
göstergesi olarak değerlendiriliyor. Çalış-
ma Bakanlığı, iş dünyasında sürdürülebilir 
ve güvenli çalışma koşullarını sağlamak 
adına kayıt dışı işçi çalıştıranlara yönelik 
denetimlerini artırarak devam ettiriyor. 
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Ankara Bağımsız 
Milletvekili Adnan 
Beker, halkla kur-
duğu yakın diyalog 
ve samimi yakla-
şımlarıyla dikkat 
çekiyor. Türkiye 
Büyük Millet Mec-
lisi'nde (TBMM) 
kapısını herke-
se açık tutarak, 
Ankaralıların ve 

farklı şehirlerden 
gelen hemşehrilerin 
sorunlarını dinleyen 

Beker, halkın sorun-
larına çözüm bulma-
ya çalışmasıyla ön 
plana çıkıyor.  
     Çamlık Ankara 
Gazetesi’nden Tarık 
Yılmaz'ın katılımıy-
la gerçekleşen bir 
programda, bir 
fabrikanın çalışanla-
rıyla bir araya gelen 
Beker, halkın göster-
diği ilgi karşısında 
duyduğu memnuni-
yeti dile getirdi. 

SAHTE İŞ YERLERİNE 
REKOR CEZA KESTİ

Polatlı Kent Konseyi, hayvan 
dostu projeler geliştirmek ve Anka-
ra Büyükşehir Belediyesi ile iş birli-
ğini güçlendirmek amacıyla önemli 
bir ziyarette bulundu. Kent Konseyi 
Başkanı ve beraberindeki heyet, 
Ankara Büyükşehir Belediyesi 
Sağlık İşleri Daire Başkanı Mustafa 
Ünsal ve Veteriner İşleri Müdürü 
Mustafa Şener ile bir araya gelerek 
Polatlı’daki sokak hayvanlarının 
refahını artırmak için yapılabilecek 
projeleri görüştü.  Ziyaret kapsa-
mında Kent Konseyi, hayvan hakları 
ve korunması konusunda Büyük-
şehir Belediyesi ile ortak projeler 
geliştirmek istediklerini belirtti. 

Görüşmede, Polatlı’daki hay-
van dostlarının yaşam koşullarını 
iyileştirmek için yapılabilecek ça-
lışmalar üzerinde fikir alışverişin-
de bulunuldu.  Sağlık İşleri Daire 
Başkanı Ünsal ve Veteriner İşleri 
Müdürü Şener, Kent Konseyi’nin 
hayvan dostları için gösterdiği 
çabayı takdir ettiklerini ifade 
ederek destek sözü verdi. 
     Polatlı Kent Konseyi, sosyal 

medya hesabından ziyaretle ilgili 
yaptığı paylaşımda, “Konseyimi-
ze çalışmalarımızda verecekleri 
desteklerden ve misafirperverlik-
lerinden dolayı teşekkür ederiz.” 
ifadelerine yer verdi. 

“Hayvan Dostlarımız İçin El 
Ele” sloganıyla çalışmalarını sürdü-
ren Polatlı Kent Konseyi, Polat-
lı’daki sokak hayvanlarının refahını 
artırmaya yönelik projelerine hız 
kazandırmayı hedefliyor. 
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KENT KONSEYI’NDEN HAYVAN 
DOSTLARINA DESTEK 

Ankara'da özel 
bir hastanede este-
tik ameliyat geçiren 
B.K., sağlık sorunları 
yaşamaya başladık-
tan sonra ameliyatını 
gerçekleştiren kişinin 
sahte doktor olduğu-
nu iddia etti. 

Ameliyat sonrası 
fiziksel ağrıları geç-
meyen ve vücudunda 
enfeksiyonlar oluşan 
38 yaşındaki kadın, 
diploması sahte çıkan 
V.K. adlı şahsa yönelik 
hukuk mücadelesini 
sürdürüyor. 2'DE

Türk Havacılık ve 
Uzay Sanayii (TUSAŞ) 
tarafından üretilen 
HÜRJET'in ikinci 
prototipine, TUSAŞ 
saldırısında şehit olan 
5 kişinin adı yazıldı. 
Prototip üstünde şehit 
isimleriyle uçuşunu 
gerçekleştirdi.

Türk Havacılık 
ve Uzay Sanayii'nin 
(TUSAŞ) ürettiği 
HÜRJET'in ikinci 
prototipinin üzerine 
TUSAŞ şehitlerinin adı 
yazıldı. TUSAŞ'ın sos-
yal medya hesabından 
yapılan paylaşımda 

bu prototipin 10 bin 
feet irtifa kazandığı, 
200 knot hıza ulaştığı 
ve 26 dakika boyunca 
uçuş gerçekleştirdiği 
açıklandı. 

TUSAŞ'ın resmi 
sosyal medya hesabın-
dan yapılan paylaşım-
da şu ifadelere yer 
verildi:

“HÜRJET ikinci 
prototip, şehitlerimizin 
isimleriyle hür sema-
larımızda ilk uçuşunu 
gerçekleştirdi. 10 bin 
feet irtifa, 200 knot hız, 
26 dakika uçuş süresi. 
Milli teknolojimizin 
gurur ve heyecan 
veren hızıyla rotamız 
daima daha güçlü 
yarınlara.” İHA

 Türk İşbirliği ve 
Koordinasyon Ajansı 
Başkanlığı (TİKA), 
Türkiye Afet ve Acil 
Durum Yönetimi 
Başkanlığı (AFAD) 
ve Tacikistan Acil 
Durumlar ve Sivil 
Savunma Komitesi 
iş birliğiyle Taci-
kistan’ın başkenti 
Duşanbe’de ‘Taci-
kistan Doğada Ara-
ma Kurtarma Temel 
Eğitimi’ düzenlendi.

TİKA’nın Taci-

kistan Acil Durumlar 
Komitesi’ne temin 
ettiği özel ekip-
manlarla yürütülen 
eğitim boyunca 
doğada arama 
kurtarma teknikleri, 
olay yeri yönetimi, ip 
ve düğüm teknikleri 
ve güvenli tahliye 
yöntemleri gibi ara-
ma kurtarma alanına 
ilişkin esaslar teorik 
ve uygulamalı olarak 
katılımcılarla payla-
şıldı. İHA

Mamak Belediyesi, çevreye 
ve ekonomiye katkı sağlayan 
yeni bir projeye imza attı. 

Mamak Belediyesi Kırsal 
Hizmetler Müdürlüğü tarafın-
dan başlatılan projede, ilçedeki 
hayvancılıkla uğraşan vatan-
daşlardan temin edilen doğal 

gübreler, fermente edilerek 
ilçenin park ve bahçelerinde 
kullanılmaya başlandı.   

Bu projeyle belediye, çevre 
dostu bir çözümle hem maliyet-
leri düşürmeyi hem de çevre 
kirliliğini azaltmayı hedefliyor. 
2'DE 

ANKARA’DA ADNAN BEKER 
RÜZGARI ESİYOR!

SAHTE 
DOKTOR 
SKANDALI

HÜRJET’IN IKINCI PROTOTIPI
ŞEHITLER IÇIN HAVALANDI

TİKA, ARAMA KURTARMA 

TECRÜBESİ SUNUYORÇEVRE DOSTU GÜBRE 
PROJESİ BAŞLATTI
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Ankara'da özel bir hastanede 
estetik ameliyat geçiren B.K., sağ-
lık sorunları yaşamaya başladıktan 
sonra ameliyatını gerçekleştiren 
kişinin sahte doktor olduğunu 
iddia etti. Ameliyat sonrası fiziksel 
ağrıları geçmeyen ve vücudunda 
enfeksiyonlar oluşan 38 yaşındaki 
kadın, diploması sahte çıkan V.K. 
adlı şahsa yönelik hukuk mücade-
lesini sürdürüyor. 
     AMELİYAT SONRASI 

ŞÜPHELİ DAVRANIŞLAR  
ENDİŞELENDİRDİ 

     B.K., 2021 yılında tanıdığı bir 
hemşirenin tavsiyesiyle Keçiö-
ren'deki özel bir hastanede göğüs 
silikonu ve karın gerdirme ameli-
yatı oldu. 

Ameliyat sonrası aldığı tepki-
lerden şüphelenip araştırma yapan 
B.K., doktorunun diplomasını 
fotoğraflayarak üniversiteye baş-
vurdu. Diplomanın sahte olduğunu 
öğrenen kadın, hemen savcılığa 
suç duyurusunda bulundu. 
     "VÜCUDUM 

ENFEKSİYONLARLA
 SAVAŞIYOR" 

     Ameliyat sonrasında kendisine 
uygun antibiyotik reçetesi veril-
meyen B.K., "Bana evde herhangi 

bir antibiyotik kullanabileceğimi 
söyledi. Ancak vücudumdaki 
enfeksiyon geçmedi," diyerek 
yaşadığı mağduriyeti anlattı. 
Ameliyatı yapan kişiyi araştırdıkça 
sahte bir doktor olduğunu keşfetti-
ğini belirten B.K., “Hala Ankara’nın 
göbeğinde kendini doktor olarak 
tanıtıp işlemler yapmaya devam 
ettiğini biliyorum,” dedi. 
     DAVAYI YENİDEN AÇTILAR 
B.K.'nin avukatı Yiğit Kaymaz, da-
vanın ilk açılışında delil yetersiz-
liği nedeniyle kapandığını ancak 
yaptıkları yeni araştırmalarla baş-
ka deliller elde ettiklerini belirtti. 
Kaymaz, “Sahte doktorun birçok 
kişinin ameliyatını gerçekleştirdi-
ğini, bu nedenle başka mağdurla-
rın da olduğunu tespit ettik. Yeni 
delillerle savcılığa tekrar başvur-
duk," dedi. 
     “SONUNA KADAR 

TAKİPÇİ OLACAĞIZ” 
     Avukat Kaymaz, “İlgililerin en 
ağır cezayı alması için adaletin 
yanında olacağız. 

Bu tür olayların tekrarlanmama-
sı için konunun takipçisi olacağız,” 
şeklinde konuşarak dava sürecinin 
sonuna kadar takipçisi olacaklarını 
vurguladı. İHA

SAHTE 
DOKTOR 
SKANDALI

ALTINDAĞLI GENÇLERE 
TATİL HEDİYESİ

Altındağ Belediyesi, ara tatilde genç üyelerine unutulmaz 
bir gezi hediye etti. Altındağ Belediyesi’ne bağlı Gençlik Mer-
kezlerine üye gençler, Eskişehir’in tarihi ve kültürel mekan-
larını keşfetme fırsatı buldu. Kültür gezisine katılan Altındağlı 
gençler, eğlenceli ve öğretici bir deneyim yaşadı. 
     ESKİŞEHİR’İN TARİHİ VE KÜLTÜREL 

MEKANLARI ZİYARET EDİLDİ 
     Altındağlı gençler, Eskişehir gezisinde ilk olarak tarihi 
Odunpazarı bölgesini gezdi. Balmumu Müzesi, Cam ve Sanat 
Atölyeleri, Lületaşı Müzesi, El Sanatları Atölyeleri, Kurşunlu 
Camii ve Külliyesi gibi önemli durakları ziyaret eden genç-
ler, Eskişehir’in kültürel zenginliklerini keşfetti. Öğle yemeği 
molasının ardından Sazova Parkı’na geçen gençler, Kalyon 
Müze Gemisi, Dev Akvaryum ve Hayvanat Bahçesi’ni de 
gezerek eğlenceli anlar yaşadı. Gezinin devamında Sabancı 
Uzay Evi ve Türk Dünyası Bilim Kültür ve Sanat Merkezi’nde 
bilim ve sanat dolu bir yolculuk yapan gençler, keyifli ve dolu 
dolu bir gün geçirdi. 
     “HEM EĞLENDİK, HEM ÖĞRENDİK” 
Ulubey Gençlik Merkezi üyesi Yusuf Arslan (15), geziye katıl-

maktan duyduğu memnuniyeti dile getirerek, “Eskişehir biz 
gençlerin çok ilgisini çeken bir yer… Bu şansa sahip oldu-
ğum için çok mutluyum. Hem gezdim, hem de arkadaşlarımla 
çok keyifli bir gün geçirdim. 

Bize bu imkanları sunan Altındağ Belediyesi’ne ve Başka-
nımıza teşekkür ederim” dedi. 
Piri Reis Gençlik Merkezi üyesi Feyza Sağlam (17) ise, 
“Arkadaşlarımız ve öğretmenlerimizle çok eğlendik. Ara tatili 
bu geziyle değerlendirdik. Bize sürpriz oldu, çok teşekkür 
ederiz” ifadelerini kullandı. Feyza, tüm Altındağlı gençleri 
Gençlik Merkezlerine üye olmaya davet etti. 
     BAŞKAN TİRYAKİ: “GENÇLERİMİZİN 

YÜZÜ GÜLÜYOR” 
     Altındağ Belediye Başkanı Dr. Veysel Tiryaki, “Gençleri-
mizin kültürel olarak daha donanımlı olmaları için ne gereki-
yorsa yapacağız. Eskişehir gezisi ile onların hem eğlenmesini 
hem de öğrenmesini sağladık,” dedi. Başkan Tiryaki, ilerle-
yen dönemlerde Altındağlı gençler ve kadınlar için yeni gezi 
rotalarının oluşturulacağını da belirtti. 

HABER MERKEZİ

TARIHI MIRASIN 
CANLI TANIĞI

Mamak Belediyesi, çevreye ve 
ekonomiye katkı sağlayan yeni bir 
projeye imza attı. Mamak Belediyesi 
Kırsal Hizmetler Müdürlüğü tara-
fından başlatılan projede, ilçedeki 
hayvancılıkla uğraşan vatandaşlar-
dan temin edilen doğal gübreler, 
fermente edilerek ilçenin park ve 
bahçelerinde kullanılmaya başlandı. 
Bu projeyle belediye, çevre dostu bir 
çözümle hem maliyetleri düşürmeyi 
hem de çevre kirliliğini azaltmayı 
hedefliyor. 
     SÜRDÜRÜLEBİLİR 

GÜBRE ÇÖZÜMÜ 
İLE ÇEVRE KİRLİLİĞİ 
ÖNLENİYOR 

     Mamak Belediyesi, daha önce 
dışarıdan satın alınan gübrelerin 
yerine ilçedeki hayvancılık yapan 

vatandaşlardan sağlanan gübreleri 
kullanarak çevreye duyarlı bir çö-
züm geliştirdi. Gübrelerin fermente 
edilerek kullanılması, hem atıkların 
çevreye zarar vermesini engelliyor 
hem de kötü koku ve görüntü kirlili-
ğinin önüne geçiyor. Kırsal Hizmetler 
Müdürlüğü tarafından uygulanan bu 
sürdürülebilir model, park ve bahçe-
lerin bakım maliyetlerini düşürürken 
aynı zamanda belediyenin bütçesine 
katkı sağlıyor. 
     “KENDİ KENDİNE YETEN 

BİR ÜRETİM 
HACMİNE ULAŞTIK” 

    Kırsal Hizmetler Müdürü Murat 
Esen, Mamak Belediyesi olarak 
ilçedeki park ve bahçelerin gübre 
ihtiyacını kendi öz kaynaklarıyla 
karşılayabilecek bir üretim kapasite-

sine ulaştıklarını belirtti. Esen, ilçede 
bulunan 14 bin büyükbaş hayvanın 
atıklarının çevreye zarar vermeden 
toplandığını ve bu gübrelerin haftalık 
olarak fermente edilerek kullanıma 
hazır hale getirildiğini ifade etti. 
     BAŞKAN ŞAHİN: 

“DIŞA BAĞIMLILIĞI 
AZALTAN BİR MODEL” 

     Mamak Belediye Başkanı Veli 
Gündüz Şahin, projeye büyük önem 
verdiğini belirterek, çevre dostu be-
lediyecilik anlayışıyla tüm projelerini 
öz kaynaklarla hayata geçirdiklerini 
söyledi. Başkan Şahin’in ihaleci be-
lediyecilik anlayışından vazgeçerek 
geliştirdiği bu model, belediyenin 
dışa bağımlılığını azaltıyor ve verimli 
bir kaynak kullanımı sağlıyor.

 HABER MERKEZİ

Ankara’nın Altındağ ilçesin-
deki İstiklal Mahallesi'nde yer 
alan ve 17. yüzyılın sonlarına ait 
olduğu düşünülen Eskicioğlu 
Camii, tarihi dokusu ve zarif 
mimarisiyle ziyaretçilerini adeta 
geçmişe yolculuğa çıkarıyor. 
Taş kaideli kerpiç duvarları, 
ahşap hatılları ve kiremit çatısıy-
la dikkat çeken cami, Ankara’nın 
klasik mimari unsurlarını yan-
sıtan en güzel örneklerden biri 
olarak kabul ediliyor. 
     Eskicioğlu Camii, yuvarlak 
kemerli pencereleri ve kadınlar 
mahfilinden mihrap bölümüne 
kadar uzanan detaylı ahşap işçi-
liğiyle klasik mimarinin zarafetini 
sergiliyor. Harim bölümünde 
11 penceresi ile doğal ışığı en 
güzel şekilde içeri yansıtan 
cami, özellikle mukarnas başlıklı 

sütunlarla süslenmiş mihrabıyla 
görenleri kendine hayran bırakı-
yor. 1907, 1922 ve 1970 yıllarında 
geçirdiği restorasyonlarla bugü-
ne ulaşan cami, tarihi dokusunu 
koruyarak günümüzde hem 
ibadet hem de kültürel ziyaretler 
için kapılarını açık tutuyor. 
     TARİHİ MİRASIN 

CANLI TANIĞI 
     Eskicioğlu Camii, hem yerli 
hem de yabancı ziyaretçilerin 
Ankara'nın köklü tarihini ve kül-
türel mirasını keşfetmeleri için 
önemli bir durak olmayı sürdü-
rüyor. 

Gösterişten uzak ancak zarif 
mimarisiyle dikkat çeken cami, 
Ankara’nın tarihi kimliğini yansı-
tan değerli bir eser olarak geç-
mişle bugünü bir araya getiriyor. 
HABER MERKEZİ

ÇEVRE DOSTU GÜBRE 
PROJESI BAŞLATTI
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Kendisini milletvekili, başkan ve 
ağabey olarak gören vatandaşlara 
karşı samimi bir yaklaşım sergileyen 
Beker, halkın dertlerini dinleyip çözüm 
yolları aramaya çalıştığını belirtti. 
     TBMM’DE KAPISI 

HERKESE AÇIK 
     Adnan Beker, Bağımsız milletvekili 
olarak TBMM’de halkla kurduğu yakın 
ilişkileri sürdürmeye devam ediyor. Ka-
pısının her zaman halka açık olduğunu 
vurgulayan Beker, Ankara ve çevre-
sindeki illerden gelen vatandaşların 
dertlerini anlattığı bir milletvekili olarak 
tanınıyor. Çankırı, Çorum, Kırşehir ve 
Yozgat gibi çevre illerden gelen va-
tandaşların sorunlarını dinleyen Beker, 
özellikle Ankara’da yaşayan herkesin 
ortak temsilcisi konumunda. 

Onların dertlerini kendi derdi gibi 
gören Beker, samimi yaklaşımıyla 
vatandaşların sorunlarını çözmeye 
çalışıyor. 
     FABRİKA ZİYARETİNDE 

YOĞUN İLGİ 
     Ankara’da bir fabrika çalışanlarıyla 
buluşan Adnan Beker, burada halkın 
kendisine gösterdiği ilgiden duyduğu 
memnuniyeti ifade etti. 

Çamlık Ankara Gazetesi’nden Tarık 
Yılmaz’ın da katıldığı buluşmada, fabri-
ka personeliyle samimi bir sohbet orta-

mı oluştu. Ankaralılar tarafından büyük 
bir ilgiyle karşılanan Beker, çalışanlarla 
tek tek sohbet ederek onların talepleri-
ni dinledi. Halkın kendisine gösterdiği 
ilgi karşısında duygulandığını belirten 
Beker, vatandaşların sıkıntılarını gider-
mek için elinden geleni yapacağını 
söyledi. 
     ANKARA’NIN SESİ 

OLMAYA DEVAM EDİYOR 
    Ankara’nın sorunlarını yakından 
takip eden Adnan Beker, bağımsız bir 
milletvekili olarak halkın sesi olmaya 
devam ediyor. İnsanların “Ankaralıların 
ağabeyi” olarak gördüğü Beker, vatan-
daşlarla kurduğu bu samimi iletişimin 
önemine dikkat çekiyor.   

Ankara’nın çeşitli ilçelerini gezerek 
halkın taleplerini doğrudan dinleyen 
Beker, halkın ihtiyaçları doğrultusunda 
projeler üretmeye ve çözüm yolları 
aramaya devam ediyor. 

TBMM’de Ankara’nın sesi olmaya 
devam eden Beker, halkla kurduğu 
bu içten bağ ile Ankaralıların güvenini 
kazanmış bir isim olarak öne çıkıyor. 
     Bağımsız bir milletvekili olarak 
halkla arasındaki engelleri kaldırmayı 
amaçladığını ifade eden Adnan Beker, 
Ankara ve çevresindeki illerden gelen 
vatandaşların taleplerine yanıt vermek-
ten mutluluk duyduğunu belirtti. 

    Adnan Beker Kimdir? 
     1964 yılında Ankara’da dünyaya 
gelen Adnan Beker, aslen Yozgat’ın 
Çadırardıç köyünden. Genç yaşta 
ticarete atılan Beker, çeşitli sektörlerde 
önemli girişimlerde bulunarak adını 
duyurdu. 

Petrol, inşaat ve enerji sektörlerin-
de faaliyet gösteren Beker, iş dünya-
sında da aktif bir rol üstlenerek Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Yüksek İstişare Kurulu Üyeliği ve Anka-
ra Ticaret Odası (ATO) Meclis Üyeliği 
gibi görevlerde bulundu. Çeşitli sivil 
toplum kuruluşları, vakıflar ve dernek-
lerde başkanlık yaparak toplumsal 
projelere katkı sunan Beker, her zaman 
toplumla iç içe bir profil çizdi. 
     Evli ve dört çocuk babası olan Ad-
nan Beker, siyasette de aktif bir yol iz-
leyerek, 2009 yılında Milliyetçi Hareket 
Partisi’nden (MHP) Pursaklar Belediye 
Başkan Adayı oldu. 2019 yılında ise İYİ 
Parti Çankaya Belediye Meclis Üyeli-
ğine seçildi ve dört yıl boyunca Ankara 
Büyükşehir Belediye Meclisi’nde Grup 
Başkanvekilliği görevini yürüttü. 2023 
yılında İYİ Parti’den Ankara milletvekili 
olarak seçilen Beker, daha sonra par-
tisinden istifa ederek Bağımsız millet-
vekili olarak yoluna devam etme kararı 
aldı. TARIK YILMAZ

ANKARA’DA ADNAN BEKER 
RÜZGARI ESİYOR!

ABTTF, BTAYTD ve 
DEB Partisi ve temsil-
cilerinden oluşan Batı 
Trakya Türk heyeti, 
toplantıda Batı Trak-
ya Türk toplumu ile 
ilgili güncel gelişme-
leri aktardılar.

Batı Trakya Türk 
toplumunu temsilen 
Avrupa Batı Trakya 
Türk Federasyonu 
(ABTTF), Batı Trak-
ya Azınlığı Yüksek 
Tahsilliler Derneği 
(BTAYTD) ve Dostluk 
Eşitlik Barış (DEB) Partisi, 30 
Ekim-1 Kasım 2024 tarihlerin-
de anavatan Türkiye’nin baş-
kenti Ankara’da düzenlenen 
Avrupa Milletleri Federal Birliği 
(FUEN) Türk Azınlıkları/Top-
lulukları Çalışma Grubu (TAG) 
10. Yıllık Toplantısı’na katıldı. 

Toplantıya ABTTF Başkanı 
ve FUEN TAG Sözcüsü Halit 
Habip Oğlu, ABTTF Başkan 
Yardımcısı ve FUEN Başkan 
Yardımcısı Nabi İbrahimcik, 
ABTTF Başkan Yardımcısı Se-
bahattin Mümin ile FUEN TAG 
Sekretaryası görevlisi olarak 
ABTTF Merkez Ofisi Sorumlu-
su K. Engin Soyyılmaz iştirak 
etti. 

Balkanlar’dan Kafkasya’ya 
kadar olan geniş coğrafyada 
yaşayan Türk azınlık ve top-
luluklarının temsilcileri Anka-
ra’da buluştu

Avrupa’nın dokuz farklı 
ülkesinden sekiz Türk azınlık 
ve topluluğunun temsilcilerini 
bir araya getiren toplantıya 
Batı Trakya Türklerini temsi-
len ABTTF, BTAYTD ve DEB 
Partisi; Rodos ve İstanköy 
Türklerini temsilen Rodos, İs-
tanköy ve On İki Ada Türkleri 
Kültür ve Dayanışma Derneği 
(ROİSDER); Ahıska Türklerini 
temsilen Milletlerarası Ahıska 
Türkleri Cemiyeti “VATAN”; 
Kırım Tatarlarını temsilen Kı-
rım Tatar Milli Meclisi (KTMM); 
Kosova Türklerini temsilen 
Kosova Genç Birlik Derneği 
(KGBD); Ukrayna Gagauzlarını 
temsilen Ukrayna Gagauz-
lar Birliği; Kuzey Makedon-
ya Türklerini temsilen Türk 
Demokratik Partisi (TDP); 
Moldova Gagauzlarını temsilen 
Gagauz Dilini ve Kultürünü 
Koruyan ve Geliştiren “Meras” 
Derneği ve Bulgaristan Türk-
lerini temsilen Recep Küpçü 
Türk Kültür Merkezi, Mevlana 
Halk Kültür Evi ve Gençlik 
ve İnovatif Gelişim Derneği 
katıldı.

FUEN TAG heyeti Türkiye 
Cumhuriyeti Cumhurbaşka-
nı Yardımcısı ile Türk dil ve 
kültür dünyasından sorumlu 
resmi makamlar tarafından 
kabul edildi

FUEN TAG Sözcüsü Halit 
Habip Oğlu başkanlığındaki 
heyet program çerçevesinde 
ilk gün 31 Ekim’de Türkiye 
Cumhuriyeti’nin Türk dil ve 
kültür dünyasından sorunlu 
resmi makamlarını ziyaret 
etti.  

İlk olarak Yurtdışı 
Türkler ve Akraba 
Topluluklar Başkan-
lığı’nı (YTB) ziyaret 
eden FUEN TAG 
heyeti, YTB Başkan 
Yardımcısı Abdulhadi 
Turus tarafından ka-
bul edildi. Ardından 
Uluslararası Türk 
Kültürü Teşkilatı’nı 
(TÜRKSOY) ziyaret 
eden FUEN TAG he-
yeti burada TÜRK-
SOY Genel Sekreteri 
Sultan Raev ve Ge-

nel Sekreter Yardımcısı Sayit 
Yusuf tarafından kabul edildi. 
FUEN TAG heyeti, Yunus Emre 
Enstitüsü’nü (YEE) ziyaretinde 
YEE Başkan Yardımcısı Doç. 
Dr. Cahid Şenel, Türk İşbirli-
ği ve Koordinasyon Ajansı’nı 
(TİKA) ziyaretinde de TİKA 
Başkanı Serkan Kayalar tara-
fından kabul edildi.

FUEN TAG heyetinin YTB, 
TÜRKSOY, YEE ve TİKA’nın 
faaliyet, çalışma ve program-
ları hakkında bilgilendirildiği 
ziyaretlerde FUEN TAG Söz-
cüsü Habip Oğlu da FUEN ve 
TAG hakkında bilgilendirmede 
bulundu, paydaş olarak yapı-
labilecek çalışmalar konusun-
da fikir teatisi yapıldı.

FUEN TAG’nin 2025 yılı faa-
liyetleri ve yol haritası belir-
lendi

1 Kasım’da yapılan FUEN 
TAG yuvarlak masa toplantısı 
FUEN TAG Sözcüsü Halit Ha-
bip Oğlu ve FUEN Başkan Yar-
dımcısı Nabi İbrahimcik’in açış 
ve selamlama konuşmalarıyla 
başladı. Habip Oğlu TAG’nin, 
İbrahimcik de FUEN’nin son 
bir yıldaki faaliyetleri hakkında 
bilgilendirmede bulundu.

Ardından Batı Trakya 
Türkleri, Rodos ve İstanköy 
Türkleri, Ahıska Türkleri, Kırım 
Tatarları, Kosova Türkleri, 
Ukrayna Gagauzları, Kuzey 
Makedonya Türkleri, Moldo-
va Gagauzları ve Bulgaristan 
Türklerinin temsilcileri men-
subu oldukları Türk azınlık ve 
topluluklarında son bir yılda 
yaşanan önemli gelişmeler, 
onların güncel sorunları ile 
temsil ettikleri kuruluşların 
faaliyetlerini aktardı. 

FUEN TAG’nin 2025 yılı 
faaliyetlerinin görüşüldüğü 
toplantı, katılımcı kuruluşların 
katkılarıyla 2025 için ortak 
yol haritasının belirlenmesiyle 
sona erdi.

Toplantının ardından FUEN 
TAG heyeti Türkiye Cumhuri-
yeti Cumhurbaşkanı Yardım-
cısı Cevdet Yılmaz tarafından 
Cumhurbaşkanlığı Külliye-
si’nde kabul edildi. FUEN TAG 
Sözcüsü Habip Oğlu, 2014’teki 
ilk yıllık toplantılarının ardın-
dan onuncu yıllık toplantıla-
rını da Ankara’da yaptıklarını 
belirterek, FUEN ve TAG ile 
faaliyetleri hakkında bilgi ver-
di. Görüşmede heyet üyeleri 
temsil ettikleri kuruluşların 
faaliyetlerini aktarma fırsatı 
buldular.

DOĞAN 
TUFAN

Batı Trakya Türkleri  heyeti 
temsilcileri Ankarada toplandı 

    

Gölbaşı Belediyesi tarafından başlatılan ve Çev-
re, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı Tabiat 
Varlıkları Koruma Genel Müdürlüğü ile Ankara Bü-
yükşehir Belediyesi’nin izinleriyle yürütülen temizlik 
çalışmaları, Sukesen Deresi'nin Mogan Gölü’ne 
döküldüğü alanda başarıyla tamamlandı. Uzun 
süredir göl ekosistemini tehdit eden plastik, metal 
ve organik atıkların titizlikle temizlendiği çalışma-
lar sırasında Devlet Su İşleri (DSİ) de araç desteği 
sağladı. Temizlik sürecinde gölden tonlarca balçık 
ve atık çıkarılarak bölgenin doğal dengesine katkı 
sağlandı. 
     EKOSİSTEM YENİDEN CANLANIYOR 
     Özellikle kuşların üreme döneminin sona erme-
sinin ardından başlatılan çalışmaların tamamlan-
masıyla birlikte göldeki iç sirkülasyon ve oksijen 
seviyesinde artış gözlemlendi. Bu durum, bölgedeki 
kuşlar, balıklar ve diğer su canlılarının doğal alan-
larına geri dönmelerini sağladı. Temizlenen göl 
çevresi, yeniden canlı bir ekosisteme ev sahipliği 
yaparak doğaseverlerin ilgi odağı haline geldi. 
     “MOGAN GÖLÜ, DAHA TEMİZ VE

 SAĞLIKLI BİR HALE GELDİ” 
     Gölbaşı Belediye Başkanı Yakup Odabaşı, temiz-
lik çalışmaları hakkında yaptığı açıklamada bölge-

nin doğal dengesinin korunmasının önemine vurgu 
yaparak şunları söyledi: “Sukesen Deresi’nin Mogan 
Gölü ile buluştuğu noktada yıllardır biriken atıklar, 
hem çevremize zarar veriyor hem de gölümüzün 
ekosistemini olumsuz etkiliyordu. Bu nedenle, ekip-
lerimiz hızlı ve kararlı bir şekilde temizlik çalışma-
larına başlayarak dere yatağında ve göl kenarında 
biriken plastik, metal, organik ve diğer atıkları 
temizlediler. Bu çalışmalar, doğamıza yeniden nefes 
aldırdı.

 Temizlik çalışmaları, sadece fiziksel bir düzen-
leme değil, aynı zamanda çevre duyarlılığımızın ve 
sürdürülebilirlik anlayışımızın somut bir göstergesi-
dir.” 
     Gelecek Nesiller İçin Sağlıklı Bir Yaşam Alanı 
Mogan Gölü’nü koruma hedeflerinin sürdürülebilir 
bir çerçevede devam edeceğini belirten Başkan 
Odabaşı, “Amacımız, Mogan Gölü’nü ve çevresini 
sadece bugünün değil, gelecek nesillerin de keyifle 
kullanabileceği bir yaşam alanı haline getirmektir. 
Bugün gururla söyleyebiliriz ki Mogan Gölü, daha 
temiz ve sağlıklı bir hale geldi. Hep birlikte, Gölba-
şı’nı daha temiz, daha yeşil ve daha yaşanabilir bir 
ilçe haline getirebiliriz.” ifadeleriyle çevreye duyar-
lılık çağrısında bulundu. HABER MERKEZİ

GÖLBAŞI’NDA DOĞA
YENİDEN CANLANDI 



www.yozgatcamlik.com

ÜCRETSIZ SPOR 
KURSLARI BAŞLIYOR

Ankara Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu Genel Başkanı 
Selçuk Bağcı ve yönetim ku-
rulu üyeleri, Keçiören Beledi-
ye Başkanı Mesut Özarslan’a 
nezaket ziyaretinde bulundu.  
     Keçiören Belediyesi’nde 
gerçekleşen buluşmada, Ke-
çiören’de önemli bir nüfusa 
sahip olan Yozgatlı vatan-
daşların talepleri ve istekleri 

üzerine samimi bir sohbet 
gerçekleştirildi. Ziyaretin 
amacının, Yozgatlı hemşehri-
ler için daha iyi yaşam koşul-
ları oluşturmak, dayanışma 
ve iş birliğini artırmak olduğu 
belirtildi. 
Görüşmede, Yozgatlı hem-
şehrilerin sosyal yaşamda 
karşılaştıkları sorunlar ve 
ihtiyaçlarının yanı sıra, Ankara 
genelindeki Yozgatlıların bir 
arada tutmak için yapılabile-
cek çalışmalar ele alındı.  
     YOZGATLI 

VATANDAŞLARIMIZIN 
İSTEKLERİNE CEVAP 
VERİYORUZ 

     Başkan Özarslan, Yozgatlı 

vatandaşların taleplerine 
önem verdiklerini ve belediye 
olarak onların yaşam kalite-
sini artıracak projelere açık 
olduklarını ifade etti. Ayrıca, 
Keçiören nüfusunda önemli 
bir yere sahip olan Yozgatlı 
hemşehriler için yapılan bu 
ziyaretin, ilerleyen süreçte 
yapılacak ortak projeler 
için temel bir adım olduğu 
vurgulandı.Başkan Özarslan, 
“Yozgatlı hemşehrilerimizin 
talepleri ve istekleri bizim 
için değerlidir. Bu anlamda, 
kıymetli Başkanımız Selçuk 
Bağcı ve yönetim kurulu 
üyeleriyle verimli bir görüşme 
gerçekleştirdik. Ziyaretleri ve 

hoş sohbetleri için teşekkür 
ediyorum,” diyerek memnuni-
yetini dile getirdi. 
Ankara Yozgatlı Dernekler 
Federasyonu Genel Başkanı 
Selçuk Bağcı ise, Başkan 
Özarslan’a teşekkür ederek, 
“Yeni yönetimimiz ile birlikte 
başkanımızı ziyaret ettik. 

Keçiören’de bulunan 
Yozgatlı vatandaşlarımızın 
dilek ve istekleri hakkında 
fikir alışverişinde bulunduk. 
Bu ziyaretimizle Keçiören 
Belediyesi ile Ankara Yoz-
gatlı Dernekler Federasyonu 
arasındaki iş birliğini daha da 
güçlendireceğiz” diye konuş-
tu.  HABER MERKEZİ

KEÇİÖREN’DE YOZGATLILAR 
İÇİN İŞ BİRLİĞİ GÖRÜŞMESİ 

Akyurt Müftülüğü Gençlik Koor-
dinatörlüğü, gençlere yönelik sosyal 
ve sportif bir etkinlik düzenleyerek 
bisiklet turu gerçekleştirdi. Akyurtlu 
gençler, Seyyid Burhaneddin Cami-
i'nde başlayan ve Akyurt'un popüler 
mesire alanına kadar devam eden 
bisiklet turunda buluşarak keyifli bir 
gün geçirdi. 
     DOĞA İLE İÇ İÇE SPOR KEYFİ 
     Gençlerin doğa ile iç içe vakit 
geçirerek spor yapmalarına olanak 
tanıyan bu etkinlik, yoğun katılımla 
gerçekleştirildi. Seyyid Burhaned-
din Camii’nden başlayan bisiklet 
turunda gençler hem sağlıklı bir 
aktivite yaptı hem de eğlenceli anlar 
yaşadı. Akyurt Müftülüğü Gençlik 
Koordinatörlüğü, bisiklet turunun 

gençlerin fiziksel yeteneklerini ve 
sosyal bağlarını güçlendirmeyi 
amaçladığını ifade etti. 
     SAĞLIKLI YAŞAM İÇİN 

ETKİNLİKLER 
DEVAM EDECEK 

     Etkinlikten memnun kalan 
gençler, bisiklet turunun ardından 
benzer organizasyonların devam 
etmesi temennisinde bulundu. 
Akyurt Müftülüğü, gençlere yönelik 
bu tür sosyal ve sportif faaliyetlerin, 
toplumsal sağlıklı yaşam bilincinin 
yaygınlaşmasına katkı sağlamayı 
hedeflediğini belirterek, ilerleyen 
dönemlerde de gençlere yönelik 
çeşitli etkinliklerin düzenlenmeye 
devam edeceğini duyurdu. 

HABER MERKEZİ

Keçiören Belediye Başka-
nı Mesut Özarslan, Türkiye 
Okçuluk Federasyonu Başka-
nı ve Türkiye Milli Olimpiyat 
Komitesi Yönetim Kurulu 
Üyesi Abdullah Topaloğlu'nu 
makamında ağırladı. Ziyaret-
te, sporun gelişimi ve genç-
lerin desteklenmesi konuları 
ele alındı. Başkan Özarslan, 
Türk sporuna yaptığı değerli 
katkılardan dolayı Topaloğ-
lu’na teşekkürlerini iletti. 
     “SPORUN HER 

BRANŞINA DESTEĞİMİZ 
DEVAM EDECEK” 

     Ziyaret sırasında açıkla-
ma yapan Başkan Özarslan, 
"Sayın Topaloğlu’nun Türk 
sporunun gelişimine katkıları 
ve özverili çalışmaları takdire 
şayandır. Belediyemiz olarak 
sporun her branşına des-

teğimiz devam edecektir." 
ifadelerini kullandı. 
Gençlere İlham Kaynağı 
Topaloğlu’nun tecrübelerinin 
gençlere yol göstereceğini 
belirten Başkan Özarslan, 
“Hocamızın tecrübeleri ve 
değerli görüşleri gençlerimi-
ze ilham kaynağı olacaktır. 
Birlikte, daha güçlü ve sağlıklı 
bir gelecek için çalışmayı 
sürdüreceğiz.” dedi. 
     ZİYARETİN ÖNEMİ VE   

DUYULAN MEMNUNİYET 
     Başkan Özarslan, ziyaret-
lerinden dolayı Topaloğlu'na 
teşekkür ederek, çalışma-
larında başarılar diledi. Bu 
buluşma, Keçiören Beledi-
yesi'nin spora ve gençlere 
verdiği önemi bir kez daha 
gözler önüne serdi. 

HABER MERKEZİ

Gölbaşı Belediyesi, sağlıklı yaşa-
mı teşvik etmek amacıyla düzenle-
diği ücretsiz spor kurslarıyla dikkat 
çekiyor. Zumba, Pilates, Yüzme ve 
Spinning kurslarına katılmak isteyen 
vatandaşlar, 14 Kasım’dan itibaren 
başvurularını yapabilecekler. Fiziksel 
ve ruhsal sağlığı desteklemek ama-
cıyla başlatılan projede, katılımcılara 
ücretsiz spor eğitimi sunulacak. 
     KURSLARA KATILIM ÜCRETSİZ 
     Belediye tarafından tamamen 
ücretsiz olarak sunulan kurslara 
katılmak isteyenlerin 14 Kasım 2024 
Salı günü itibarıyla Gölbaşı Beledi-
yesi hizmet binasına giderek kayıt 
yaptırmaları gerekiyor. 

Kurslar, 19 Kasım 2024 Pazartesi 
günü başlayacak ve aşağıdaki mer-
kezlerde düzenlenecek: 
• Rauf Denktaş Kapalı Yüzme 
Havuzu ve Spor Merkezi 
• Şehit Demet Sezen Spor 
Merkezi 
• Prof. Dr. Suat Sezgin Aile 
Yaşam Merkezi 
Yüzme Kursuna Özel Katılım Şartı 
Yüzme kursuna katılmak isteyenlerin, 
2018 Kasım ayı öncesinde doğmuş 
olmaları ve kimlik fotokopilerini 
başvuru sırasında yanlarında bulun-
durmaları gerekiyor. 
Kontenjan Sınırlı, Erken Başvuru 

Önemli 
Kurslara katılım kontenjanla sınırlı 
olduğundan ilgilenen vatandaşların 
bir an önce başvuru yapmaları öne-
riliyor. Detaylı bilgi almak isteyenler, 
Gölbaşı Belediyesi’ne aşağıdaki 
numaralardan ulaşabilirler: 

• (0312) 485 54 80 
• (0312) 485 54 85 
• (0312) 485 51 60 
Gölbaşı Belediyesi'nin düzenlediği 
ücretsiz spor kursları ile sağlıklı 
yaşama adım atmak isteyen herkesi 
bekliyor! HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanlığı Savun-
ma Sanayii Başkanlığı, Savun-
ma Sanayii Uzman Yardımcılı-
ğı Giriş Sınavı başvurularının 
11-25 Kasım 2024 tarihleri ara-
sında yapılacağını duyurdu. 
Adaylar, başvurularını "www.
ssb.gov.tr" adresi üzerinden 
online olarak gerçekleştirebi-
lecek. 
     Başvuru sürecinde adayla-
rın, başvuru ekranında tanımlı 
bilgileri eksiksiz doldurması 
ve istenilen belgeleri son baş-
vuru tarihi olan 25 Kasım 2024 
Pazartesi günü saat 18.00'e 
kadar sisteme yüklemesi 
gerekiyor. 

Giriş sınavına ait tüm 
başvurular elektronik ortamda 
alınacak olup posta veya diğer 
yöntemlerle yapılan başvurular 
kabul edilmeyecek. 
     Savunma sanayii alanında 

kariyer yapmak isteyen adaylar, 
gerekli belgeleri eksiksiz olarak 
"www.ssb.gov.tr" adresinde belir-
tilen başvuru ekranına yükleyerek 
süreci tamamlayabilecek. İHA

Altındağ Belediyesi'nin her 
hafta düzenlediği "Salı Sohbetleri" 
kapsamında bu hafta, bağımlılıkla 
mücadelede önemli bir yer tutan 
Yeşilay Danışmanlık Merkezi’nin 
(YEDAM) çalışma prensipleri ele 
alındı. Etkinliğe Altındağ Beledi-
yesi personeli katılırken, “Yeşilay 
ile Bağımlılıktan Kurtulma” konulu 
seminer Yeşilay Klinik Psikoloğu 
Turgut Sefa Çarga tarafından ger-
çekleştirildi. 
     YEDAM’IN DANIŞMANLIK 

HİZMETLERİ TANITILDI 
     Seminerde, bağımlılığın insan 
sağlığı üzerindeki olumsuz etkileri, 
bağımlılıktan kurtulma yolları ve 
YEDAM’ın sunduğu danışmanlık 
hizmetlerinden nasıl yararlanıla-
bileceği detaylı şekilde anlatıldı. 
Çarga, bağımlılık süreçlerinde YE-
DAM’ın sağladığı destek mekaniz-
malarını ve danışanlara uygulanan 

terapi yöntemlerini de personelle 
paylaştı. 
     ALTINDAĞ BELEDİYESİ    

PERSONELİNİN
 FARKINDALIĞI ARTIRILIYOR 

     Altındağ Belediyesi, "Salı Soh-
betleri" aracılığıyla personelinin 
kişisel gelişimine katkıda buluna-
rak toplumsal farkındalığı artırmayı 
amaçlıyor. 

Düzenlenen bu tür eğitimler 
sayesinde belediye çalışanlarının 
bağımlılıkla mücadele konusunda 
bilgi sahibi olmaları ve gerektiğin-
de destek alabilecekleri kanallar 
hakkında farkındalık kazanmaları 
hedefleniyor. 
     Altındağ Belediyesi yetkilileri, 
bu gibi etkinliklerle toplumsal so-
runlara dikkat çekmeye ve perso-
nelinin kişisel gelişimlerini destek-
lemeye devam edeceklerini belirtti. 
HABER MERKEZİ

ALTINDAĞ’DA YEDAM 
KONUŞULDU

AKYURT'TA GENÇLERDEN 
BISIKLET TURU ETKINLIĞI

SPORA VE GENÇLERE 
TAM DESTEK 

SAVUNMA SANAYII 
PERSONEL ALIYOR


